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OTÁZKA K PÍSEMNÉMU ZODPOVĚZENÍ E-3110/10,
kterou položil Milan Cabrnoch (ECR)
Komisi

Předmět: Realizace posledního úseku dálnice D8

Evropská komise oznámila Ministerstvu dopravy ČR, že pozastavuje posuzování projektu 
na dostavbu úseku dálnice D8 spojující Prahu se Spolkovou republikou Německo, a to z důvodu 
stížnosti ekologů. K přezkoumání zmíněného projektu financovaného z Operačního programu 
Doprava si Komise vzala až čtyřměsíční lhůtu na rozmyšlenou. Otevření dálnice se tak 
pravděpodobně odsune až na rok 2012. 

Dostavba dálnice D8 vedoucí kolem Ústí nad Labem je důležitá. Prodleva způsobuje obrovské 
problémy plynoucí např. z náporu kamionové dopravy, což se výrazně odráží v celkové kvalitě 
životního prostředí obyvatel (emise výfukových plynů, hluk a prašnost). Přetížená silnice I/30 z Ústí 
nad Labem do Lovosic (nahrazuje chybějící část zmíněné dálnice) plná těžkých nákladních vozů je 
z hlediska bezpečnosti silničního provozu jedním z nejrizikovějších úseků v České republice. Jaká je 
možnost, že Komise urychlí přezkoumání tohoto projektu? Kdy vydá Komise svůj posudek?


